



**HOWARD
CENTER**
Help is here.
ဒီကေန အကူအညီရယူပါ။

သက်ရောက်မှု ရက်စွဲ- ၉၊ ၂၃၊ ၁၃

**ပုဂ္ဂိုလ်ရေးအချက်အလက် လုပ်ထုံးလုပ်နည်း
သတိပေးကြေညာချက်**

**ဤ သတိပေးချက်သည် သင်နှင့်သက်ဆိုင်သော ကျန်းမာရေးအချက်အလက်များကို မည်သို့ သုံးစွဲမည်နှင့်
မည်သို့ ထုတ်ဖော်မည် နှင့်၊ ဤအချက်အလက်များကို သင်မည်သို့ ရရှိနိုင်မည်ကို ဖော်ပြထားသည်။
ကျေးဇူးပြု၍ အသေအချာ ဖတ်ရှုလေ့လာပါ။**

ဤသတိပေးကြေညာချက်နှင့် ပတ်သက်၍ တစ်စုံတစ်ရာမေးမြန်းလိုပါက၊ ကျေးဇူးပြု၍ Howard Center ၏ ပုဂ္ဂိုလ်ရေးအချက်အလက်အရာရှိထံ (၈၀၂) ၄၈၈-၆၉၀၀ သို့ ဆက်သွယ်ပါ။

ဤသတိပေးချက်အား မည်သူတို့က လိုက်နာမည်နည်း။

ဤသတိပေးချက်သည် ကျွန်ုပ်တို့၏ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများကို ဖော်ပြပြီး အောက်ပါပုဂ္ဂိုလ်များ အကျုံးဝင်သည်။

- သင်၏ ကျန်းမာရေးမှတ်တမ်းအား အချက်အလက်ရေးသွင်းခွင့်ရှိသည့် မည်သည့် ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုဝန်ထမ်းမဆို။
- HowardCenter ၏ ဌာနခွဲများနှင့် အစီအစဉ်များအားလုံး။
- HowardCenter မှ ဝန်ဆောင်မှုကို သင်ရယူစဉ်အတွင်း သင့်အား ကူညီရန် ခွင့်ပြုထားသော မည်သည့် စေတနာ့ဝန်ထမ်း မဆို။
- အလုပ်သမားများ၊ ဝန်ထမ်းများနှင့် အခြား ပုဂ္ဂိုလ်များ အားလုံး။
- ဤသတိပေးကြေညာချက်ပါ အချက်အလက်များကို လိုက်နာသည့် Howard Center ဌာနများ၊ နေရာများနှင့် အရပ်ဒေသများအားလုံး။
ယင်းဌာနများ၊ နေရာများနှင့် အရပ်ဒေသများရှိ ဝန်ထမ်းများသည် ဤသတိပေးချက်တွင် ဖော်ပြထားသည့်အတိုင်း ကုသမှု၊ ငွေကြေး
ပေးဆောင်မှု သို့မဟုတ် လုပ်ငန်းလုပ်ဆောင်မှု ရည်မှန်းချက်များအတွက် ကျန်းမာရေးအချက်အလက်များကို အပြန်အလှန် ဖလှယ်ကောင်း
ဖလှယ်မည်။

ကျန်းမာရေးအချက်အလက်များနှင့် ပတ်သက်၍ ကျွန်ုပ်တို့၏ ကတိပြုချက်။

သင်၏ ကျန်းမာရေးအချက်အလက်များနှင့် သင့်ကျန်းမာရေးသည် သင်၏ ပုဂ္ဂလိက ပိုင်ဆိုင်မှုဖြစ်သည်ကို ကျွန်ုပ်တို့ နားလည်သည်။
ကျွန်ုပ်တို့သည် သင့်ပုဂ္ဂိုလ်ရေး လုံခြုံမှုနှင့် သင့်ကျန်းမာရေး အချက်အလက်များကို ကာကွယ်ရန် ပိုင်းခြားထားသည်။ အေဂျင်စီတွင်
သင်ရရှိထားသော စောင့်ရှောက်မှုနှင့် ဝန်ဆောင်မှုများကို မှတ်တမ်းတခု ပြုစုထားသည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် သင့်အား အရည်အသွေးပြည့်မီသော
စောင့်ရှောက်မှု ပေးရန်နှင့် သက်ဆိုင်ရာ ဥပဒေကြောင်းလိုအပ်ချက်များအတွက် ဤမှတ်တမ်းကို လိုအပ်ပါသည်။ ဤသတိပေးချက်သည်
အေဂျင်စီ ဝန်ထမ်းမှဖြစ်စေ သင်၏ပုဂ္ဂိုလ်ရေး ဆရာဝန်မှဖြစ်စေ အေဂျင်စီမှ လုပ်ဆောင်သော သင့်အတွက်
စောင့်ရှောက်မှုမှတ်တမ်းများအားလုံးပေါ် သက်ရောက်မှုရှိပါသည်။ သင်၏ပုဂ္ဂိုလ်ရေး ဆရာဝန်တွင် မတူခြားနားသော မူဝါဒများ သို့မဟုတ်
ဆရာဝန်ရုံးခန်း သို့မဟုတ် ဆေးခန်းမှ ရေးသားထားသော ဆရာဝန် အသုံးပြုမှုနှင့် သင်၏ ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာ သတင်းအချက်အလက်များအတွက်
ဖော်ထုတ်မှုဆိုင်ရာ သတိပေးချက်များအပေါ် မူတည်၍ ကွဲပြားခြားနားမှု ရှိနိုင်ပါသည်။

ဤသတိပေးကြေညာချက်သည် သင့်နှင့်ပတ်သက်သော ကျန်းမာရေးအချက်အလက်များအား ကျွန်ုပ်တို့အနေဖြင့် မည်သို့ သုံးစွဲမည် သို့မဟုတ်
ဖော်ထုတ်မည်ကို ပြောပြပါမည်။ ကျွန်ုပ်တို့အနေဖြင့် ကျန်းမာရေးအချက်အလက်များ အသုံးပြုမှုနှင့် ဖော်ထုတ်မှုများနှင့် ပတ်သက်၍ သင်၏
ရပိုင်ခွင့်များနှင့် ကျွန်ုပ်တို့ရှိ သက်ဆိုင်ရာ လိုက်နာရန်အချက်များကိုလည်း ဖော်ပြထားသည်။

ဥပဒေအရ ကျွန်ုပ်တို့ လိုက်နာရန် လိုအပ်ချက်များမှာ-

- သင်မည်သူမည်ဝါကို ဖော်ထုတ်သိရှိစေမည့် ကျန်းမာရေးအချက်အလက်များကို လုံခြုံစွာ သိမ်းဆည်းထားရန်ကို အာမခံရန်။
- ကျွန်ုပ်တို့၏ ဥပဒေအရ တာဝန်များနှင့် သင်၏ ကျန်းမာရေးအချက်အလက်များနှင့် ပတ်သက်သည့် ပုဂ္ဂလိကအချက်အလက်
လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများနှင့် ပတ်သက်သည့် ဤသတိပေးကြေညာချက်ကို သင့်အားပေးအပ်ရန်။
- လက်ရှိ သက်ဝင်လျက်ရှိသော ဤ သတိပေးကြေညာချက်ပါ အချက်အလက်များကို လိုက်နာရန်။

- မလုံခြုံသော ကာကွယ်ရမည့် ကျန်းမာရေး အချက်အလက်များ ဖောက်ဖျက်မှု ရှိပါက သင့်အား အသိပေးရန်၊ နှင့်
- ပိုမိုတင်းကြပ်သော သို့မဟုတ် ဤသတ်ပေးကြေညာချက်ထက် ပိုမိုအားကောင်းသော အခွင့်အလမ်းများပေးထားသည့် ပြည်နယ်ဥပဒေများ ရှိပါက လိုက်နာရန်၊

သင်၏ ကျန်းမာရေး အချက်အလက်များကို ကျွန်ုပ်တို့ မည်သို့ သုံးစွဲပြီး ဖော်ထုတ်မည်နည်း။

အောက်ဖော်ပြပါ အမျိုးအစားများတွင် ကျန်းမာရေးအချက်အလက်များကို ကျွန်ုပ်တို့ မည်သို့ သုံးစွဲ၊ ဖော်ထုတ်သည့် နည်းလမ်းအမျိုးမျိုးကို ဖော်ပြထားသည်။ အသုံးပြုခြင်း သို့မဟုတ် ဖော်ထုတ်ခြင်းများအတွက် အမျိုးအစား တစ်ခုစီအလိုက် ကျွန်ုပ်တို့ မည်သည့်ကို ဆိုလိုသည်ကို ဥပမာအချို့ ပေး၍ ရှင်းပြထားမည်။ အမျိုးအစား တစ်ခုချင်းအလိုက် အသုံးပြုမှု သို့မဟုတ် ဖော်ထုတ်မှုအားလုံးကို စာရင်းဖော်ပြထားမည် မဟုတ်ပါ။

ကုသမှု အတွက်။ ။ သင့်အား ကုသမှု သို့မဟုတ် ဝန်ဆောင်မှုပေးရန်အတွက် သင့်ကျန်းမာရေးအချက်အလက်များ သုံးစွဲခြင်း သို့မဟုတ် ဖော်ထုတ်ခြင်း လုပ်ကောင်းလုပ်နိုင်သည်။ ယင်းတွင် သင်နှင့်ပတ်သက်သည့် အချက်အလက်များကို ဆရာဝန်များ၊ သူနာပြုများ၊ ကုသရေး ပညာရှင်များ၊ ကုသရေးမန်နေဂျာများ၊ အလုပ်သင်များ သို့မဟုတ် အခြား အေဂျင်စီဝန်ထမ်းများ သို့မဟုတ် သင့်အားပေးနေသည့် စောင့်ရှောက်မှုနှင့် ပတ်သက်သော အေဂျင်စီပြင်ပမှ ပုဂ္ဂိုလ်များအား ဝေမျှပေးနိုင်သည်။ ဥပမာ- ကုသရေးပညာရှင်သည် သင့်အား စိတ်ကျန်းမာရေး ပြဿနာနှင့် ပတ်သက်ပြီး ကုသပေးနေသူ ဖြစ်နိုင်ပြီး ၎င်းသည် ကျွန်ုပ်တို့၏ စိတ်ရောဂါကုဆရာဝန်၊ စောင့်ရှောက်မှု ကဏ္ဍတစ်ခုတွင် အထူးပြုသင်တန်းရရှိထားသော အခြား ကုသရေးပညာရှင်များနှင့် ဆွေးနွေးရန် လိုအပ်နိုင်သည်။ သင့်ကျန်းမာရေး စောင့်ရှောက်မှုတွင် ပါဝင်နေသော အေဂျင်စီပြင်ပမှ လူများကိုလည်း သင့်ကျန်းမာရေးအချက်အလက်များ ဖော်ထုတ်ပေးကောင်း ပေးနိုင်သည်။

သင့်ကျန်းမာရေးအချက်အလက်များအား လျှပ်စစ်ဆက်သွယ်ရေးဖြင့် ဖလှယ်ခြင်း၊ အချို့သော အခြေအနေများတွင် သင့်အား ကုသမှုပေးနေသော အခြား ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှု စီစဉ်ပေးသူများ သို့မဟုတ် သင်၏ ကုသမှုအတွက် ငွေချေးပေးသော အာမခံလုပ်ငန်းများအား သင်၏ သတင်းအချက်အလက်များကို လျှပ်စစ်ဆက်သွယ်ရေးနည်းဖြင့် ပေးပို့ကောင်း ပေးပို့နိုင်သည်။ သင့်ကျန်းမာရေးအချက်အလက်များကို ဗားမောင့် ကျန်းမာရေးအချက်အလက် ဖလှယ်မှု (“VHIE”) တွင် ရရှိနိုင်ရန် ပေးပို့ထားနိုင်သည်။ VHIE သည် ဗားမောင့် သတင်းအချက်အလက် နည်းပညာခေါင်းဆောင်များ အက်စတီကျူ (VITL) မှ လုပ်ဆောင်ထားသည့် ပြည်နယ်မှသတ်မှတ်ထားသော ကျန်းမာရေးသတင်းအချက်အလက်ကွန်ရက် ဖြစ်ပါသည်။ သင်သည် VHIE မှထွက်ခွာရန် ရွေးချယ်ထားခြင်းမရှိဘဲ သင်သည် အရေးပေါ်ကုသမှု မလိုအပ်ပါက သင့်ကို ကုသပေးနေသည့် ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှု ပံ့ပိုးပေးသူသည် သင်၏ကျန်းမာရေးအချက်အလက်များကို VHIE မှတစ်ဆင့် ရရှိနိုင်ပါသည်။ VHIE နှင့် ပတ်သက်သည့် သတင်း အချက်အလက်များကို www.vitl.net တွင် ကြည့်ရှုနိုင်ပါသည်။

ငွေပေးချေခြင်း။ ။ သင်ရယူခဲ့သော ကုသမှုနှင့် ဝန်ဆောင်မှုများအတွက် အာမခံကုမ္ပဏီကဲ့သို့သော ပြင်ပအဖွဲ့အစည်းထံမှ အတည်ပြုခြင်း၊ ငွေတောင်းခံခြင်းနှင့် ငွေလက်ခံရယူခြင်းတို့အတွက် သင်၏ ကျန်းမာရေး သတင်းအချက်အလက်များကို အသုံးပြုခြင်းနှင့် ထုတ်ဖော်ခြင်းများ လုပ်ဆောင်ကောင်း လုပ်ဆောင်နိုင်ပါသည်။ ဥပမာ- အေဂျင်စီတွင် ရယူခဲ့သော ဆွေးနွေးတိုင်ပင်မှုအတွက် ကျွန်ုပ်တို့အား အာမခံကျန်းမာရေး အစီအစဉ်မှ ငွေပေးချေရန် သို့မဟုတ် သင့်အား ငွေပြန်ထုတ်ပေးရန် သင်၏ ကျန်းမာရေးအစီအစဉ် အချက်အလက်ကို ပေးအပ်ခြင်းမျိုး ဖြစ်နိုင်ပါသည်။ သင်ရယူမည့် ကုသမှုနှင့် ပတ်သက်၍ ကြိုတင် အတည်ပြုချက်ရယူရန် သို့မဟုတ် သင်၏ ကျန်းမာရေးအာမခံ အစီအစဉ်သည် ဝန်ဆောင်မှု/ကုသမှုအား လွှမ်းမိုးခြင်း ရှိမရှိ ဆုံးဖြတ်နိုင်ရန် ကျွန်ုပ်တို့အနေဖြင့် သင့်ကျန်းမာရေး အာမခံ အစီအစဉ်အား ပြောပြခြင်းမျိုး ရှိနိုင်ပါသည်။

ကျန်းမာရေး စောင့်ရှောက်မှုလုပ်ငန်းများ။ ။ အေဂျင်စီ၏ လုပ်ငန်းများအတွက်လည်း သင့်ကျန်းမာရေးအချက်အလက်များကို အသုံးပြုခြင်းနှင့် ဖော်ထုတ်ခြင်းမျိုး ရှိနိုင်ပါသည်။ ဤအသုံးပြုမှု နှင့် ဖော်ထုတ်ခြင်းများသည် အေဂျင်စီလည်ပတ်ရန် မရှိမဖြစ်လိုအပ်ပြီး ကျွန်ုပ်တို့ ဝန်ဆောင်မှုများကို ရယူသူများအနေဖြင့် အရည်အသွေးပြည့်ဝသော စောင့်ရှောက်မှု ရရှိစေရန်အတွက် ဖြစ်ပါသည်။ ဥပမာ- ကျွန်ုပ်တို့၏ ကုသမှုနှင့် ဝန်ဆောင်မှုများ ရရှိရန်နှင့် သင့်အား ဝန်ဆောင်မှုပေးသော ကျွန်ုပ်တို့ဝန်ထမ်းများ၏ လုပ်ဆောင်မှုများကို သုံးသပ်ရန် ကျန်းမာရေးအချက်အလက်များကို အသုံးပြုခြင်းမျိုး ရှိနိုင်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ ဖောက်သည်အများအပြား၏ ကျန်းမာရေး သတင်းအချက်အလက်များစုပေါင်းပြီး ကျွန်ုပ်တို့အနေဖြင့် အခြားမည်သည့် ဝန်ဆောင်မှုများ ပေးမည်၊ မည်သည့် ဝန်ဆောင်မှုများ လိုအပ်သည်၊ နှင့် ကုသမှု အသစ်များ ထိရောက်မှု ရှိမရှိတို့ကို ဆုံးဖြတ်နိုင်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့အနေဖြင့် အချက်အလက်များကို ဆရာဝန်များ၊ သူနာပြုများ၊ ကုသရေးပညာရှင်များ၊ ကုသရေးမန်နေဂျာများ၊ အလုပ်သင်များနှင့် အခြားအေဂျင်စီဝန်ထမ်းများအား ပြန်လည်သုံးသပ်မှုနှင့် သင်ကြားရေး ရည်ရွယ်ချက်များအဖြစ် ထုတ်ဖော်နိုင်ပါသည်။

ကျွန်ုပ်တို့အနေဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့တွင်ရှိသော ကျန်းမာရေးအချက်အလက်များနှင့် အခြား သတ်မှတ်ထားသည့် စိတ်ကျန်းမာရေး သို့မဟုတ် အထူးဝန်ဆောင်မှု အေဂျင်စီများမှ ကျန်းမာရေးအချက်အလက်များကို စုပေါင်းပြီး ကျွန်ုပ်တို့အနေဖြင့် လုပ်ဆောင်မှု မည်သို့ရှိသည်၊ ကျွန်ုပ်တို့၏ ဝန်ဆောင်မှုများကို ပိုမိုတိုးတက်ကောင်းမွန်အောင် မည်သည့်နေရာတွင် ပြုပြင်သင့်သည်တို့ကို နှိုင်းယှဉ်နိုင်သည်။ ကျွန်ုပ်တို့အနေဖြင့် ကျန်းမာရေးအချက်အလက် တစ်ခုလုံးထဲမှာ သင်မည်သူဖြစ်သည်ကို ဖော်ပြသော အချက်အလက်များကို ထုတ်ယူထားခြင်းဖြင့် ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုနှင့် ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှု ပေးခြင်းတို့ကို ကျွန်ုပ်တို့၏ လူနာများ မည်သူမည်ဝါ ဖြစ်သည်ကို မသိဘဲ လေ့လာနိုင်သည်။ ဤပြန်လည်ဆန်းစစ်မှုကို ဖြည့်ဆည်းပေးရန်အတွက်၊ ကျွန်ုပ်တို့သည် ၎င်း၏လျှို့ဝှက်ထားမှုကို ကာကွယ်ပေးရန် ဗားမောင့်

စောင့်ရှောက်မှုကွန်ရက်ပါရှိသော စီးပွားရေးလုပ်ငန်းကိုင်ဖက်သဘောတူညီချက်အောက်တွင် ဆောင်ရွက်သည့် ဒေတာသိမ်းဆည်းရေးဌာနထံ သတင်းအချက်အလက်များကို ဖြည့်ဆည်းပေးပါသည်။ ထို့အပြင်၊ Howard စင်တာသည် လူနာများကိုစောင့်ရှောက်ကုသမှုတွင် အကျိုးပြုကာ ပူးပေါင်းပါဝင်ခြင်း၌ ကူညီပေးသော တစ်ခု သို့မဟုတ် တစ်ခုထက်ပိုသည့် ယုံကြည်စိတ်ချရသော စောင့်ရှောက်ကုသမှုအဖွဲ့အစည်း ("ACO") တွင် သဘောတူစာချုပ်ချုပ်ဆိုကာ ပါဝင်ထားပါသည်။

Howard Center သည် ဗားမောင့် လူထု စိတ်ကျန်းမာရေး အေဂျင်စီဖြစ်ကာ ဗားမောင့် လူသား ဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်း ("AHS") အတွင်း ဌာနအမျိုးမျိုးနှင့် သဘောတူညီချက်များ ရှိထားပြီး သတ်မှတ်ထားသော ဝန်ဆောင်မှုများကို ပေးရန် တာဝန်ရှိပါသည်။ ရလဒ်အားဖြင့် ယင်း ဌာနများသည် ဤသဘောတူညီချက်ရှိထားသည့် ဝန်ဆောင်မှုများနှင့် သက်ဆိုင်သော ကျန်းမာရေးအချက်အလက်များကို လူနာများအတွက် ကုသမှုများ လုပ်ဆောင်ရန်၊ ငွေပေးချေမှုများလုပ်ရန် သို့မဟုတ် ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုလုပ်ငန်းများအတွက် ရည်ရွယ်ချက်များဖြင့် ရယူနိုင်ပါသည်။ ထို့အပြင်၊ သတ်မှတ်ထားသောအေဂျင်စီအနေဖြင့်၊ ကျွန်ုပ်တို့သည် AHS ၏ ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုဆိုင်ရာ ဆောင်ရွက်ချက်များနှင့် ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာ ကြီးကြပ်ဆောင်ရွက်မှု ရည်ရွယ်ချက်များအတွက် လူဦးရေစာရင်း၊ ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှု မဟုတ်သော အချက်အလက်များ၏ ကောက်နုတ်ချက်တွင် ၎င်း၏အသုံးပြုမှုကို ကန့်သတ်ထားသည့် သဘောတူညီချက်အရ ပြည်နယ်မဟုတ်သော ရန်ပုံငွေထည့်ဝင်ထားသည့် သုံးစွဲသူများအတွက် AHS ထံ ကျန်းမာရေးအချက်အလက်များကို ဖြည့်ဆည်းပေးနိုင်ပါသည်။

ချိန်းဆိုမှု သတိပေးချက်။ ။ သင်၏ ချိန်းဆိုရက်ကို သတိပေးရန်အတွက် ဆက်သွယ်နိုင်မည့် အချက်အလက်ကို အသုံးပြုခြင်း နှင့် ဖော်ထုတ်ခြင်း လုပ်ဆောင်နိုင်ပါသည်။

တခြားနည်း ကုသမှုနှင့် အကျိုးခံစားခွင့်နှင့် ဝန်ဆောင်မှုများ။ ။ ကျွန်ုပ်တို့အနေဖြင့် အခြား ကုသမှုရွေးချယ်စရာများနှင့် ရရှိနိုင်သော ဝန်ဆောင်မှုများနှင့်အတူ အခြား ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာ အကျိုးခံစားခွင့် သို့မဟုတ် ဝန်ဆောင်မှုများကို ရရှိရန်နှင့် အကြံပြုရန်အတွက် သင်၏ အချက်အလက်များကို သုံးစွဲခြင်းနှင့် ဖော်ထုတ်ခြင်းတို့ လုပ်ဆောင်နိုင်ပါသည်။

ရန်ပုံ ရှာဖွေခြင်း လုပ်ငန်းများ။ ။ သင့်အချက်အလက် လိုအပ်သည့်အခါ သို့မဟုတ် အေဂျင်စီ၏ ရန်ပုံရှာဖွေရေး လုပ်ငန်းများတွင် သင်၏ ပါဝင်မှု လိုအပ်လာသည့်အခါ အေဂျင်စီသည် သင်၏ ခွင့်ပြုချက်ကို ရယူမည်ဖြစ်သည်။ ဤရည်မှန်းချက်အတွက် လုပ်ဆောင်သည့် လုပ်ငန်းများတွင် သင်၏ခွင့်ပြုချက် မပါပဲ မည်သည့်အချက်အလက်ကိုမှ ဖော်ပြမည် မဟုတ်ပါ။

သုတေသန။ ။ အဆုံးစွန်သော အကန့်အသတ်ဘောင်အတွင်း၊ သုတေသန ရည်မှန်းချက်များအတွက် ကျန်းမာရေးအချက်အလက်များကို သုံးစွဲခြင်းနှင့် ဖော်ထုတ်ခြင်း လုပ်ဆောင်နိုင်ပါသည်။ ဥပမာ- သုတေသန စီမံချက်တွင် တူညီသော အခြေအနေမှာ ဖောက်သည်တဦးက ဆေးတမျိုး ရရှိပြီး အခြားတစ်ဦးက အခြားဆေးတမျိုး ရရှိသည့် အခြေအနေမျိုးတွင် ကျန်းမာရေးနှင့် ပြန်လည်ကောင်းမွန်လာသည့် အခြေအနေများ နှိုင်းယှဉ်သည့် အခါမျိုး ပါဝင်တတ်သည်။ သုတေသနပရောဂျက်အားလုံးသည် အထူးခွင့်ပြုချက်လုပ်ငန်းစဉ်နှင့် သက်ဆိုင်ပါသည်။ ဤလုပ်ငန်းစဉ်တွင် အဆိုပြုထားသော သုတေသနစီမံချက်နှင့် ကျန်းမာရေးအချက်အလက် အသုံးပြုမှုကို သုံးသပ်ခြင်းဖြင့် သုတေသနလိုအပ်ချက်နှင့် ဖောက်သည်လိုအပ်ချက်ကို သူတို့၏ ကျန်းမာရေး အချက်အလက်များ လျှို့ဝှက်မှုအတွင်း ညီမျှအောင် လုပ်ဆောင်ပါသည်။ သုတေသနလုပ်ငန်းအတွက် ကျန်းမာရေးအချက်အလက်များ အသုံးပြုခြင်းနှင့် ဖော်ထုတ်ခြင်း မပြုမီ၊ ဤသုတေသန အတည်ပြုမှုလုပ်ငန်းစဉ်မှ တဆင့် အတည်ပြုချက် ရယူပါသည်။ သို့သော်လည်း ကျွန်ုပ်တို့အနေဖြင့် သုတေသနလုပ်ဆောင်မည့် သူများထံ သင်၏ ကျန်းမာရေးအချက်အလက်များ ဖော်ထုတ်ပေးကောင်း ပေးမည် ဖြစ်သော်လည်း၊ အေဂျင်စီ အတွင်းမှ ယင်းသတင်းအချက်အလက်များ ပြင်ပသို့ ရောက်ရှိ မသွားပဲ ဖောက်သည်များ၏ သီးသန့် လိုအပ်ချက်များအပေါ် အခြေခံ၍ အကူအညီပေးမည် ဖြစ်သည်။ သုတေသနပြုသူက သင်၏ အမည်၊ နေရပ်လိပ်စာနှင့် သင်မည်သူမည်ဝါဖြစ်သည်ကို ဖော်ပြနိုင်သော အခြားအချက်အလက်များ ရယူမည်ဆိုပါက သို့မဟုတ် အေဂျင်စီ၏ သင့်အား စောင့်ရှောက်မှုတွင် ပါဝင်မည်ဆိုပါက သင်၏ သီးသန့် ခွင့်ပြုချက်ကို အမြဲ တောင်းခံမည် ဖြစ်ပါသည်။

ဥပဒေအရ လိုအပ်ချက်။ ။ ပြည်ထောင်စု၊ ပြည်နယ် သို့မဟုတ် ဒေသဆိုင်ရာ ဥပဒေအရ လုပ်ဆောင်ရန် လိုအပ်ပါက သင့်နှင့်ပတ်သက်သော ကျန်းမာရေးအချက်အလက်များကို ဖော်ထုတ်နိုင်ပါသည်။ ဗားမောင့်တွင် ယင်းတို့အနေဖြင့်- ကလေး နှိပ်စက်ခြင်း ပြုခံရသူများ၊ နှိပ်စက်ခြင်း၊ အန္တရာယ်ကျရောက်လွယ်သည့် လူကြီးများအား လစ်လျူရှုခြင်း သို့မဟုတ် အမြတ်ထုတ်ခြင်း၊ သို့မဟုတ် ရာဇဝတ်မှု တခုခုတွင် အသက် ၁၆ နှစ်အောက်ရှိသူ ပြုလုပ်ခံရခြင်း၊ နှင့် လက်နက်နှင့် ပတ်သက်သော ထိခိုက်ဒဏ်ရာရမှုများ ပါဝင်သည်။ အခြေအနေ တစ်ခုခု အောက်တွင် ဗားမောင့်လူသားဝန်ဆောင်မှု အတွင်းရှိ ဌာနများမှ သူတို့၏ တာဝန်ဝတ္တရားများ ဆောင်ရွက်ရန် ကျန်းမာရေး သတင်းအချက်အလက်များ ရယူပိုင်ခွင့်ရှိသူများနှင့် ကျွန်ုပ်တို့ သဘောတူညီချက်များ ရေးထိုးထားသည်။ ကျွန်ုပ်တို့က သင့်ကျန်းမာရေးအချက်အလက်ကို သင့်နှင့် သင်မှ စာဖြင့်ရေးသားသော ခွင့်ပြုချက်အရ ၎င်းအချက်အလက် ရရှိမည့်သူတစ်ဦးဦးအား ထုတ်ဖော်ရန် သတ်မှတ်ပြဌာန်းထားသည်။

ကျန်းမာရေး သို့မဟုတ် ဘေးကင်းလုံခြုံရေးအတွက် ထင်ရှားပြင်းထန်သော အန္တရာယ်ကို ရှောင်ကျဉ်ရန်။ ။ သင်၏ ကျန်းမာရေးနှင့် ဘေးကင်း လုံခြုံရေး၊ သို့မဟုတ် အလွန်အရေစွန့်ရသည့် အန္တရာယ်ရှိနိုင်သည့် ခွဲခြားဖော်ပြနိုင်တဲ့ လူပုဂ္ဂိုလ် သို့မဟုတ် လူအုပ်စုအတွက် ပြင်းထန်ထင်ရှားသော အန္တရာယ်မှ ကာကွယ်ရန် လိုအပ်လာပါက သင့်ကျန်းမာရေးအချက်အလက်များကို အသုံးပြုခြင်းနှင့် ထုတ်ဖော်ခြင်း ရှိနိုင်ပါသည်။ သို့ရာတွင် မည်သည့် ထုတ်ဖော်ချက်ကိုမဆို ကျိုးကြောင်းသင့် လက်ခံနိုင်လောက်သည့် အန္တရာယ်ကို အကာအကွယ်ပေးနိုင်သူကိုသာ ထုတ်ဖော်မှု ပြုလုပ်မည်ဖြစ်သည်။

အထူး အခြေအနေများ

စစ်တပ်နှင့် စစ်မှုထမ်းဟောင်းများ။ ။ သင်သည် လက်နက်ကိုင်အဖွဲ့အစည်း တစ်ခု၏ အဖွဲ့ဝင်ဖြစ်ပါက စစ်တပ် အုပ်ချုပ်မှု အရာရှိများ၏ လိုအပ်ချက်အရ သင်၏ ကျန်းမာရေး အချက်အလက်များကို ပေးအပ်ခြင်း ရှိနိုင်သည်။

အလုပ်သမား နှစ်နာကြေး။ ။ ဗားမောင့်ဥပဒေအရ အလုပ်သမား နှစ်နာကြေးဆိုင်ရာ ကိစ္စရပ်များနှင့် အလားတူ ကိစ္စရပ်များအတွက် သင့်ကျန်းမာရေးအချက်အလက်ကို ထုတ်ပေးခြင်း ရှိနိုင်သည်။ ဤအစီအစဉ်များသည် လုပ်ငန်းခွင်ဆိုင်ရာ ထိခိုက်မှု သို့မဟုတ် နာမကျန်းဖြစ်မှုများအတွက် အကျိုးခံစားခွင့်များ ပေးသည်။

လူထုကျန်းမာရေး အန္တရာယ်ရှိခြင်း။ ။ လူထုကျန်းမာရေး လုပ်ဆောင်မှုများအတွက် သင့်ကျန်းမာရေးအချက်အလက်များ ထုတ်ဖော်ခြင်း ရှိနိုင်သည်။ ယေဘုယျအားဖြင့် ယင်းလုပ်ဆောင်မှုများတွင် အောက်ပါတို့ပါဝင်သည်။

- ရောဂါ၊ ထိခိုက်ဒဏ်ရာရမှု သို့မဟုတ် မသန်မစွမ်းဖြစ်မှုကို ကာကွယ်ရန် သို့မဟုတ် ထိန်းချုပ်ရန်
- သေဆုံးမှုများကို အစီရင်ခံရန်။
- ကလေးနှိပ်စက်ခြင်း သို့မဟုတ် လျစ်လျူရှုခြင်းကို အစီရင်ခံရန်။
- အန္တရာယ်ကျရောက်လွယ်သော လူကြီးများအား နှိပ်စက်ခြင်း၊ လျစ်လျူရှုခြင်း သို့မဟုတ် အမြတ်ထုတ်ခြင်းများ၊ (အသက် ၆၀ နှင့် အထက်) သက်ကြီးရွယ်အိုများအား နှိပ်စက်ခြင်း၊ လျစ်လျူရှုခြင်း သို့မဟုတ် အမြတ်ထုတ်ခြင်းများဟု သံသယရှိလျှင် အစီရင်ခံရန်၊ သို့မဟုတ် မသန်မစွမ်းသော လူကြီးတစ်ဦးတွင် ခန္ဓာကိုယ် သို့မဟုတ် စိတ်ဝေဒနာများ ရှိက အစီရင်ခံရသည်။
- ထုတ်ကုန်များနှင့်ပတ်သက်၍ ဆေးမတည့်သောလက္ခဏာများ သို့မဟုတ် ပြဿနာများအတွက် အစီရင်ခံရန်။
- ပြန်လည် သိမ်းယူသော ထုတ်ကုန်များကို အသုံးပြုနေသူများအား အကြောင်းကြားရန်။
- ရောဂါတစ်ခုခုနှင့် ထိတွေ့ထားသူ သို့မဟုတ် ကူးစက်ပျံ့နှံ့တတ်သော ရောဂါ သို့မဟုတ် အခြေအနေကို ကူးစက်ရရှိရန် သို့မဟုတ် ပျံ့နှံ့ရန် အန္တရာယ်ရှိနေနိုင်သူများအား အကြောင်းကြားရန်။

ကျန်းမာရေး ကြီးကြပ်မှု လုပ်ငန်းများ။ ။ ဗားမောင့်အေဂျင်စီ၏ စိတ်ကျန်းမာရေး၊ မသန်စွမ်းမှုများ၊ အသက်အရွယ်ကြီးရင့်ခြင်းနှင့် အမှီအခိုကင်းသော ရှင်သန်နေထိုင်ခြင်းနှင့် ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာ လူသားဝန်ဆောင်မှုဌာနများ ကဲ့သို့သော ကျွန်ုပ်တို့ သဘောတူညီချက်ရေးထိုးထားသည့် ကျန်းမာရေး ကြီးကြပ်မှု အေဂျင်စီထံ ဥပဒေအရ လုပ်ပိုင်ခွင့်ရှိသည့် လုပ်ဆောင်မှုများအတွက် ကျန်းမာရေးအချက်အလက်များ ဖော်ထုတ်ခြင်း ရှိနိုင်သည်။ ယင်းကြီးကြပ်မှု လုပ်ငန်းများတွင် စာရင်းစစ်ခြင်း၊ စုံစမ်းစစ်ဆေးခြင်း၊ လေ့လာစုံစမ်းခြင်း၊ နှင့် လိုင်စင်ကိစ္စများသာလျှင် မဟုတ်သော်လည်း ပါဝင်သည်။ ယင်းလုပ်ငန်းများသည် အစိုးရအနေဖြင့် ကျန်းမာရေး စနစ်၊ အစိုးရ အစီအစဉ်များနှင့် လူမှုအခွင့်အရေးဥပဒေ များနှင့် ကိုက်ညီခြင်း ရှိ မရှိအတွက် စောင့်ကြည့်လေ့လာမှုပြုရန် လိုအပ်သည်။ သင်နှင့် ပတ်သက်သော ကျန်းမာရေးအချက်အလက်ကို သင့်ခွင့်ပြုချက်မယူဘဲ ယူအက်ကျန်းမာရေးနှင့် လူမှုဝန်ဆောင်မှုဌာန နှင့်/သို့မဟုတ် ပြည်သူ့အခွင့်အရေးများရုံးအား ၎င်းတို့က ကျန်းမာရေးအချက်အလက် လိုက်နာရန်ပျက်ကွက်မှုဆိုင်ရာ ပြဌာန်းချက်အရပြုလုပ်ရသည့် ရီပိုအတွက် လေးစားလိုက်နာမှုအပိုင်း ပြန်သုံးသပ်ခြင်း၊ စုံစမ်းစစ်ဆေးခြင်းနှင့် အကျိုးသက်ရောက်စေမှုအတွက် တာဝန်ထမ်းဆောင်သောအခါမှာ ထုတ်ဖော်နိုင်သည်။

တရားဥပဒေစိုးမိုးရေး။ ။ သင့်ကျန်းမာရေးအချက်အလက်ကို ဥပဒေအရ လိုအပ်သည့်အတိုင်း သို့မဟုတ် တရားရုံးအမိန့် သို့မဟုတ် ရှာဖွေအမိန့်စာအပေါ် လိုက်နာရသည့်အတိုင်း တရားဥပဒေစိုးမိုးရေးအရာရှိများအား ဖော်ထုတ်နိုင်သည်။ အကန့်အသတ်ထားရှိသော အချက်အလက်ဆိုလျှင် ကျွန်ုပ်တို့၏ ဥပစာအတွင်း ကျူးလွန်သော ပြစ်မှုများအတွက် သို့မဟုတ် ပြစ်မှုစုံစမ်းရေးကို ကူညီရန်အလို့ငှာ ပျောက်ဆုံးနေသော လူပုဂ္ဂိုလ် သို့မဟုတ် သံသယရှိသူအား ခွဲခြားထုတ်ဖော်ရန်အတွက် တရားဥပဒေစိုးမိုးရေးအရာရှိများအား ဖော်ထုတ်နိုင်သည်။

တရားရေး လုပ်ငန်းစဉ်များနှင့် အငြင်းပွားမှုများ။ ။ အကယ်၍ သင်သည် တရားစွဲဆိုမှု တစ်ခု သို့မဟုတ် အငြင်းပွားမှုတွင် ပါဝင်နေပါက တရားရုံး သို့မဟုတ် စီမံခန့်ခွဲမှု အမိန့်များအရ သင့်ကျန်းမာရေးအချက်အလက်များ ထုတ်ဖော်ခြင်း ရှိနိုင်သည်။

လူထု ကျန်းမာရေး အရာရှိများနှင့် ဈာပနလုပ်ငန်းအိရိတ်တာများ။ ။ သေမှုသေခင်းအရာရှိ သို့မဟုတ် ဆေးဘက်စစ်ဆေးအရာရှိကို အချက်အလက် ထုတ်ပေးခြင်း ရှိနိုင်သည်။ ယင်းသည် သေဆုံးသူအား မည်သူမည်ဝါဖြစ်သည်ကို ဖော်ထုတ်ရန် သို့မဟုတ် သေဆုံးရသည့် အကြောင်းရင်းကို ဖော်ထုတ်ရန် လိုအပ်သည်။ ဈာပနဆိုင်ရာအိရိတ်တာများကိုလည်း ၎င်းတို့၏ လုပ်ငန်းဆောင်တာများ လုပ်ဆောင်နိုင်ရန်အတွက် ကျန်းမာရေး အချက်အလက်များ ထုတ်ဖော်ပေးခြင်း ရှိနိုင်သည်။

ဖမ်းဆီးထိန်းသိမ်းခံ ပုဂ္ဂိုလ်များ။ ။ အကယ်၍ သင်သည် ပြုပြင်ထိန်းသိမ်းရေးဌာန တစ်ခုတွင် အကျဉ်းသားဖြစ်နေပါက သို့မဟုတ် ဥပဒေထိန်းသိမ်းရေး အရာရှိတစ်ဦး၏ ဖမ်းဆီးထိန်းသိမ်းခြင်းကို ခံနေရပါက ယင်း ပြုပြင်ထိန်းသိမ်းရေးဌာန သို့မဟုတ် ဥပဒေထိန်းသိမ်းရေး အရာရှိအား သင် ဖမ်းဆီးထိန်းသိမ်းထားစဉ် ကာလအတွင်း ရရှိသည့် စောင့်ရှောက်မှုများနှင့် ပတ်သက်သည့် ကျန်းမာရေးအချက်အလက်များ ထုတ်ဖော်ခြင်း ရှိနိုင်သည်။ ဤထုတ်ဖော်မှုသည် (၁) ထိန်းသိမ်းရေး ဌာနက သင့်အား ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှု ပေးနိုင်ရန်၊ (၂) သင်၏

ကျန်းမာရေးနှင့် ဘေးကင်းလုံခြုံမှု သို့မဟုတ် အခြားသူများ၏ ကျန်းမာရေးနှင့် ဘေးကင်းလုံခြုံမှုကို ကာကွယ်ရန်၊ (၃) ပြုပြင်ထိန်းသိမ်းရေး စခန်း၏ လုံခြုံမှုနှင့် ဘေးကင်းလုံခြုံရေးကိစ္စအတွက် မရှိမဖြစ် လိုအပ်သည်။

ရေးသားထားသော ခွင့်ပြုချက် လိုအပ်သည့် ကျန်းမာရေးအချက်အလက် အသုံးပြုမှု

ဤသတိပေးကြေငြာချက်တွင် ပါဝင်ခြင်းမရှိသော သို့မဟုတ် ဥပဒေများအရ လွှမ်းခြုံမှုမရှိသော ကိစ္စရပ်များအတွက် ကျန်းမာရေး အချက်အလက်များ အသုံးပြုခြင်းနှင့် ထုတ်ဖော်ခြင်းများကို သင်၏ ရေးသားထားသော ခွင့်ပြုချက်ဖြင့်သာ ပြုလုပ်နိုင်သည်။ ယင်းဥပဒေများတွင် ရှေ့နေများ၊ အလုပ်ရှင်များ၊ မသန်မစွမ်းမှု သတ်မှတ်ရေးဝန်ဆောင်မှု ဗဟိုဌာန၊ သို့မဟုတ် သင်သိရှိသော်လည်း ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုတွင် ပါဝင်ခြင်းမရှိသူများအား ပေးခြင်းတို့ ပါဝင်သည်။ ထိုမျှသာမက ရန်ပုံငွေရှာခြင်း လုပ်ငန်းများ၊ အရောင်းမြှင့်တင်ခြင်း ရည်ရွယ်လုပ်ဆောင်ချက်များ အတွက် အသုံးပြုခြင်းနှင့် ထုတ်ဖော်ခြင်း၊ နှင့် ကာကွယ်ထိန်းသိမ်းထားသော ကျန်းမာရေး အချက်အလက်ကို ရောင်းချမှုများအတွက် ထုတ်ဖော်ခြင်းများတွင် ခွင့်ပြုချက် လိုအပ်သည်။ အကယ်၍ ကျွန်ုပ်တို့အား သင်၏ ကျန်းမာရေးအချက်အလက်များကို အသုံးပြုခြင်းနှင့် ထုတ်ဖော်ခွင့် ပေးထားပါက၊ အချိန်မရွေး စာရေးသားပြီး ပြန်လည် ရုပ်သိမ်းနိုင်သည်။ အကယ်၍ ခွင့်ပြုချက်ကို ပြန်လည် ရုပ်သိမ်းခဲ့ပါက ကျွန်ုပ်တို့အနေဖြင့် သင်ရေးသား သဘောတူညီချက်တွင်ပါဝင်သော ကိစ္စရပ်များအတွက် သင့်ကျန်းမာရေးအချက်အလက်ကို အသုံးပြုခြင်း သို့မဟုတ် ထုတ်ဖော်ခြင်းများ ပြုလုပ်တော့မည် မဟုတ်ပါ။ သို့သော်လည်း သင့်ခွင့်ပြုချက်ဖြင့် လုပ်ဆောင်ထားခဲ့ပြီးဖြစ်သည့် ထုတ်ဖော်မှုများကိုမူ ပြန်လည်ရယူခြင်း မလုပ်နိုင်တော့သည်ကို နားလည်ပေးရန်လိုပြီး ကျွန်ုပ်တို့အနေဖြင့် သင့်အားပေးအပ်ထားသည့် ဝန်ဆောင်မှု မှတ်တမ်းများကို ပြန်လည် ရယူရမည် ဖြစ်သည်။

အသိုက်အဝန်းကျန်းမာရေး အဖွဲ့များ။ ထိုအဖွဲ့များကို ဗဟိုဌာန ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာအသေးစိတ်စီမံချက်အောက်တွင် ဖန်တီးထားခြင်းဖြစ်ကာ ၎င်းတို့ကို ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှု ဖြည့်ဆည်းပေးသူများ၊ ဝန်ဆောင်မှုများကို ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ခြင်းမှတစ်ဆင့် ဘဝ၏အရည်အသွေး တိုးတက်စေရန် ဆောင်ရွက်ပေးသော ဒေသတွင်းနှင့် ပြည်နယ်အေဂျင်စီများနှင့် အသိုက်အဝန်း ပံ့ပိုးရေး အဖွဲ့အစည်းများကြားရှိ ပူးပေါင်းလုပ်ဆောင်မှုများကို ဖန်တီးပေးရန် သတ်မှတ်ထားပါသည်။ ထိုဝန်ဆောင်မှုများသည် ငွေကြေးဆိုင်ရာ၊ ခန္ဓာကိုယ်ပိုင်းဆိုင်ရာ၊ သို့မဟုတ် ခံစားမှုပိုင်းဆိုင်ရာ သို့မဟုတ် ပညာရေးဆိုင်ရာ ကိစ္စရပ်များ ဖြစ်နိုင်ပါသည်။ သင်သည် မျှဝေခြင်းဆိုင်ရာ သီးခြား ရေးသားသဘောတူညီချက်ကို ပေးထားပါက သင့်ကိုကုသပေးနေသည့် ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှု ပံ့ပိုးပေးနေသူများသည် သင်၏ကျန်းမာရေးအချက်အလက်များကို CHT ဖြင့်သာ မျှဝေနိုင်ပါသည်။

သင်နှင့် ပတ်သက်သည့် သတင်းအချက်အလက်နှင့် ပတ်သက်သည့် သင်၏အခွင့်အရေးများ

သင့်အခွင့်အရေးများကို ကျင့်သုံးရန်အတွက် လိုအပ်သော အကူအညီများ (ရှုပ်ပိုင်းဆိုင်ရာ၊ ဆက်သွယ်မှုဆိုင်ရာ၊ စသဖြင့်) ကို အေဂျင်စီမှ ပေးအပ်သွားမည်။

သင့်အကြောင်း ကျွန်ုပ်တို့ ထိန်းသိမ်းထားသော အချက်အလက်များနှင့် ပတ်သက်၍ သင့်တွင် အောက်ပါ အခွင့်အရေးများရှိသည်-

လေ့လာခွင့်နှင့် မိတ္တူကူးယူခွင့်။ သင်၏ စောင့်ရှောက်မှုအပေါ် ဆုံးဖြတ်ချက်ချမှတ်ရာတွင် အသုံးပြုနိုင်သော ကျန်းမာရေးအချက်အလက်ကို သင်သည် ကြည့်ရှုပိုင်ခွင့်နှင့် မိတ္တူကူးယူခွင့် ရှိသည်။ ယင်းတို့တွင် ကျန်းမာရေးနှင့် ကျသင့်ငွေဆိုင်ရာ မှတ်တမ်းများ ပါဝင်သည်။ ဤကာလအတွင်းတွင် အကြောင်းပြန်ချက်ရွှေ့ဆိုင်းသော အကြောင်းပြချက်များကို စာဖြင့်ရေးသား၍ သင့်အား အကြောင်းမကြားမချင်း၊ သင့်တောင်းဆိုချက်အတွက် သင့်တောင်းဆိုမှုကို လက်ခံရရှိသည့် ရက်သုံးဆယ်အတွင်းတွင် အကြောင်းပြန်ပါမည်။ သို့ဖြစ်လျှင် သင့်တောင်းဆိုချက်ကို ကျွန်တော်တို့ ရရှိသည့်နေ့မှစ၍ အကြောင်းပြရန်အတွက် နောက်ထပ်ရက်သုံးဆယ် ကြာနိုင်သည် သို့မဟုတ် စုစုပေါင်း ရက်ခြောက်ဆယ် ကြာနိုင်သည်။

သင်နှင့်ပတ်သက်သည့် ဆုံးဖြတ်ချက်များ ချမှတ်ရာတွင် အသုံးပြုနိုင်သော ကျန်းမာရေးအချက်အလက်များကို ကြည့်ရှုရန်နှင့် မိတ္တူကူးယူရန် အတွက် သင်၏ ဆရာဝန် သို့မဟုတ် ကျန်းမာရေးအချက်အလက်ဌာန (Howard Center, 300 Flynn Ave Burlington, VT 05401) သို့ စာဖြင့်ရေးသားထားသော တောင်းခံလွှာကို ပေးပို့ရမည်။ အချက်အလက်၏ မိတ္တူများကို သင် တောင်းခံပါက၊ မိတ္တူကူးခြင်း၊ စာပိုဒ်နှင့် သင်၏ တောင်းခံမှုနှင့် ပတ်သက်သည့် ပေးသွင်းမှုများအတွက် လက်သင့်ခံနိုင်သော ကုန်ကျစရိတ်-အခြေပြု အဖိုးအခကို သင့်ထံမှ ငွေတောင်းခံမည် ဖြစ်သည်။ အကယ်၍ သင့်အနေဖြင့် မှတ်တမ်းများ၏ အစိတ်အပိုင်းတခုခုကို လျှပ်စစ်ဆက်သွယ်ရေး မိတ္တူပုံစံ တစ်မျိုးမျိုးဖြင့် ရယူလိုပြီး ကျွန်ုပ်တို့တွင် သင်လိုအပ်သော ပုံစံ အဆင်သင့် ရှိမနေပါက လျှပ်စစ်ဆက်သွယ်မှုအတွက် အခြားပုံစံတစ်မျိုးမျိုး ဖြင့် ပေးအပ်သွားနိုင်ရန် သင်နှင့် ဆက်သွယ်ဆောင်ရွက်သွားမည်။

ကျွန်ုပ်တို့သည် တစ်စုံတစ်ရာ ရှားရှားပါးပါး အခြေအနေမျိုးတွင်သာလျှင် စစ်ဆေးရန်နှင့် မိတ္တူကူးရန် သင်၏တောင်းဆိုချက်ကို ငြင်းပယ်နိုင်ပါသည် သို့မဟုတ် သင်၏ အသုံးပြုခွင့်ကို ကန့်သတ်နိုင်ပါသည်။ သင့်ကို သိခွင့်ပေးလိုက်ခြင်းသည် သင် သို့မဟုတ် အခြားပုဂ္ဂိုလ်အား အန္တရာယ်ဖြစ်စေမည်ဟု သို့မဟုတ် အဓိကအားဖြင့် ထိခိုက်စေမည်ဟု ဆုံးဖြတ်ခဲ့သောကြောင့် သင့်ကျန်းမာရေးအချက်အလက် သိခွင့်အတွက် သင့်အား ငြင်းပယ်လိုက်လျှင် သို့မဟုတ် ကန့်သတ်လိုက်လျှင်၊ သင်မှ ပြန်လည်သုံးသပ်ပေးရန် တောင်းဆိုနိုင်သည်။ အေဂျင်စီက

သင့်တောင်းဆိုချက်ကို ပြန်သုံးသပ်ပေးရန် သို့မဟုတ် ငြင်းပယ်ရန်အတွက် အခြားကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှု ဝန်ထမ်းကို ရွေးချယ်နိုင်သည်။ သုံးသပ်မှုပြုလုပ်မည့် ပုဂ္ဂိုလ်သည် သင့်တောင်းဆိုချက်အား ငြင်းပယ်သော ပုဂ္ဂိုလ်ဖြစ်မည် မဟုတ်ပါ။ သုံးသပ်မှုအဖြေပေါ် မူတည်၍ ကျွန်ုပ်တို့ လိုက်နာ ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်သည်။

ပြင်ဆင်ခွင့်။ ။ အကယ်၍ ကျွန်ုပ်တို့တွင်ရှိထားသော သင်နှင့်သက်ဆိုင်သည့် ကျန်းမာရေးအချက်အလက်များ မှားယွင်းခြင်း သို့မဟုတ် မပြည့်စုံခြင်း ရှိသည်ဟု ထင်မြင်ပါက၊ အချက်အလက်များ ပြင်ဆင်ဖြည့်စွက်ရန် တောင်းဆိုနိုင်သည်။ အေဂျင်စီက သို့မဟုတ် အေဂျင်စီအတွက် အချက်အလက်အား ထိန်းသိမ်းထားသမျှ ပြင်ဆင်ရန် တောင်းဆိုမှုကို လုပ်ပိုင်ခွင့်ရှိသည်။

ပြင်ဆင်မှုအတွက် တောင်းဆိုရန်၊ သင်၏ တောင်းဆိုချက်ကို စာဖြင့်ရေးသားပြီး၊ သင်ပြင်ဆင်လိုသည့် အချက်ကို ပြင်ဆင်နိုင်ခွင့် ရှိသူထံ သို့မဟုတ် ကျန်းမာရေးအချက်အလက်ဌာန (Howard Center, 300 Flynn Ave Burlington, VT 05401) သို့ ပေးပို့နိုင်သည်။ ထိုမျှမက သင်သည် မည်သည့်အတွက် ပြင်ဆင်မှုကို တောင်းဆိုကြောင်း ထည့်သွင်းဖော်ပြရမည်။

တောင်းဆိုချက်မှာ စာဖြင့် ရေးသားထားခြင်း မရှိပါက သို့မဟုတ် ပြင်ဆင်ဖြည့်စွက်လိုသည့် အကြောင်းရင်းဖော်ပြပါရှိခြင်း မရှိပါက ကျွန်ုပ်တို့အနေဖြင့် သင်၏ ပြင်ဆင်ဖြည့်စွက်ရန် တောင်းဆိုချက်ကို ငြင်းပယ်ခြင်းမျိုး ရှိနိုင်သည်။ အောက်ပါအခြေအနေများတွင်လည်း သင်၏ ပြင်ဆင်ဖြည့်စွက်ရန် တောင်းဆိုချက်ကို ငြင်းပယ်ကောင်း ငြင်းပယ်နိုင်သည်။ အချက်အလက်သည်-

- ကျွန်ုပ်တို့ ထည့်သွင်းထားသည့် အချက်အလက် မဟုတ်ခြင်း၊ အချက်အလက် ထည့်သွင်းထားသူသည် ပြင်ဆင်ဖြည့်စွက်ရန် မဖြစ်နိုင်သည့် အခြေအနေမျိုး ဖြစ်နေခြင်း။
- အေဂျင်စီအတွက် သို့မဟုတ် အေဂျင်စီမှ ထိန်းသိမ်းထားသည့် အချက်အလက်အစုံ၏ အစိတ်အပိုင်းမဟုတ်ခြင်း။
- သင်ကြည့်ရှုနိုင်ရန် သို့မဟုတ် မိတ္တူကူးယူနိုင်ရန် ခွင့်ပြုထားသော အချက်အလက်၏ အစိတ်အပိုင်းမဟုတ်ခြင်း။
- အေဂျင်စီအနေဖြင့် ပြည့်စုံ မှန်ကန်သည်ဟု သတ်မှတ်ထားခြင်း။

ထုတ်ဖော်မှု စာရင်းအပေါ် အခွင့်အရေး။ ။ ထုတ်ဖော်မှုစာရင်းကို တောင်းခံရန် သင့်တွင် အခွင့်အရေးရှိသည်။ ယင်းမှာ ဥပဒေအရဖြစ်စေ နှင့်/သို့မဟုတ် သင်၏ ခွင့်ပြုချက် မရှိပဲဖြစ်စေ သင်နှင့်ပတ်သက်သည့် ကျန်းမာရေးအချက်အလက် ထုတ်ဖော်ထားချက်များ၏ စာရင်းဖြစ်သည်။ ထုတ်ဖော်မှုစာရင်းတွင် ကုသမှုဆိုင်ရာ ဝန်ဆောင်မှုများနှင့် ပတ်သက်သည့် ကုသမှုရည်ရွယ်ချက်များ၊ ကုသမှုဆိုင်ရာ ဝန်ဆောင်မှုများအတွက် ငွေပေးချေမှု သို့မဟုတ် ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုအော်ပရေရှင်းများအတွက် ပြုလုပ်ထားသော ထုတ်ဖော်ချက်များ မပါဝင်ပါ။

ဤစာရင်း သို့မဟုတ် ဖော်ထုတ်ချက်များကို တောင်းခံလိုပါက ရေးသားထားသော တောင်းခံချက်ကို ကျန်းမာရေးအချက်အလက်ဌာန (Howard Center, 300 Flynn Ave Burlington, VT 05401) သို့ စာရေးသား တောင်းခံနိုင်သည်။ ခြောက်နှစ်ထက် မကျော်သေးသော အချက်အလက်များအတွက် အချိန်ကာလ ထည့်သွင်းပြီး တောင်းခံရသည်။ တောင်းခံရာတွင် မည်သည့် ပုံစံ (ဥပမာ- စာရွက်ဖြင့်၊ လျှပ်စစ်ဆက်သွယ်ရေး နည်းဖြင့်) လိုချင်သည်ကို ထည့်သွင်းဖော်ပြရမည်။ ၁၂ လ အကြာ ကာလအတွင်းက စာရင်းကို ပထမဆုံး တောင်းခံမှုအတွက် အကြောင်းငွေ ပေးရန် မလိုပါ။ ထပ်မံတောင်းခံသော စာရင်းများအတွက်မူ စာရင်းပေးပို့စရိတ်များအတွက် သင့်ထံမှ ငွေတောင်းခံမည်ဖြစ်သည်။ ကုန်ကျစရိတ်များ မသက်ရောက်မီ၊ ပါဝင်မည့် ကုန်ကျစရိတ်များအား သင့်ထံ အကြောင်းကြားမည်ဖြစ်ပြီး သင့်အနေဖြင့် တောင်းခံမှုအား ရုပ်သိမ်းခြင်း သို့မဟုတ် ပြင်ဆင်ခြင်း လုပ်ဆောင်နိုင်သည်။

ကန့်သတ်မှုများ လုပ်ရန် တောင်းဆိုခွင့်။ ။ ကုသမှု၊ ငွေပေးချေမှု သို့မဟုတ် ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုလုပ်ငန်းနှင့် ပတ်သက်၍ ကျွန်ုပ်တို့ အသုံးပြုမည့် သို့မဟုတ် ထုတ်ဖော်မည့် ကျန်းမာရေးအချက်အလက်အတွက် တင်းကြပ်မှု သို့မဟုတ် ကန့်သတ်မှုများလုပ်ရန် တောင်းဆိုပိုင်ခွင့် ရှိသည်။ သင်၏ တောင်းဆိုချက်သည် ငွေပေးချေမှုနှင့်ပတ်သက်၍ ကျန်းမာရေးအာမခံအား ဖော်ထုတ်ခြင်း၊ သို့မဟုတ် ဥပဒေအရ လိုအပ်သည့် ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုလုပ်ငန်းအတွက် မဟုတ်ခြင်း၊ ပေးအပ်ထားသည့် ကျန်းမာရေးဝန်ဆောင်မှုများအတွက် သင်၏ကျန်းမာရေးအာမခံက မဟုတ်ပဲ ကုန်ကျစရိတ်များအားလုံးကို သင် သို့မဟုတ် သင့်ကိုယ်စား တယောက်ယောက်က အပြည့်အဝ ပေးချေပြီးခြင်းမျိုး မဟုတ်ပါက၊ သင်၏ တောင်းဆိုချက်ကို ကျွန်ုပ်တို့ သဘောတူမည်ဖြစ်သည်။ သို့ရာတွင် ကျွန်ုပ်တို့က တောင်းဆိုထားသည့် ကန့်သတ်ချက် သို့မဟုတ် အကန့်အသတ်ကို သဘောတူလျှင်၊ သင့်အတွက် အရေးပေါ်ကုသမှုပေးရန် လိုအပ်သည့် အခြေအနေမျိုး မဟုတ်ပါက သင်၏ တောင်းဆိုချက်ကို လိုက်နာမည်ဖြစ်သည်။

သင်၏ စောင့်ရှောက်မှုတွင် ပါဝင်သော တစ်စုံတစ်ယောက် သို့မဟုတ် သင့်စောင့်ရှောက်မှုအတွက် ငွေပေးချေသူ (မိသားစုဝင် တဦးဦး) အား သင်၏ ကျန်းမာရေးအချက်အလက် ပေးအပ်မှုကို ကန့်သတ်ရန် တောင်းဆိုပိုင်ခွင့်ရှိသည်။ ဥပမာ- သင်ရရှိခဲ့သော ဆွေးနွေးမှုကဏ္ဍနှင့် ပတ်သက်သည့် အချက်အလက် အသုံးမပြုရန် သို့မဟုတ် ချန်လှပ်ထားရန် တောင်းဆိုနိုင်သည်။

ကန့်သတ်မှုများကို တောင်းဆိုရန်၊ သင့်အနေဖြင့် သင်နှင့် လုပ်ဆောင်နေသော ဝန်ထမ်း သို့မဟုတ် သင့်ဆရာဝန်အား စာဖြင့်ရေးထားသော တောင်းဆိုမှု ပြုနိုင်သည်။ တောင်းဆိုချက်ထဲတွင် (၁) မည်သည့် အချက်အလက်အား ကန့်သတ်လိုသည်၊ (၂) ကျွန်ုပ်တို့၏ အသုံးပြုမှု သို့မဟုတ် ဖော်ထုတ်မှု သို့မဟုတ် နှစ်ခုစလုံးအား ကန့်သတ်လိုသည်၊ (၃) သင့် ကန့်သတ်ချက်က မည်သူ့အပေါ်တွင် သက်ရောက်စေလိုသည်- ဥပမာ- သင်၏ ဇနီး ခင်ပွန်း စသဖြင့် ဖော်ပြပါရှိရမည်။

လျှို့ဝှက်ဆက်သွယ်မှု ပြုရန် တောင်းဆိုခွင့်။ ။ ကျန်းမာရေးနှင့်ပတ်သက်၍ သင်နှင့်ဆက်သွယ်ရာတွင် မည်သည့် ပုံစံဖြင့် ဆက်သွယ်လိုသည် မည်သည့်နေရာတွင် ဆက်သွယ်လိုသည်ကို တောင်းဆိုပိုင်ခွင့်ရှိသည်။ ဥပမာ- သင့်အနေဖြင့် အလုပ်ခွင်တွင် ဆက်သွယ်ရန် သို့မဟုတ် အီးမေးလ်ဖြင့် ဆက်သွယ်ရန် တောင်းဆိုပိုင်ခွင့်ရှိသည်။

လျှို့ဝှက်ဆက်သွယ်မှုကို တောင်းဆိုရန်အတွက်၊ သင့်အနေဖြင့် သင်နှင့် လုပ်ဆောင်နေသော ဝန်ထမ်း သို့မဟုတ် သင့်ဆရာဝန်အား စာဖြင့် ရေးထားသော တောင်းဆိုမှု ပြုနိုင်သည်။ တောင်းဆိုရသည့် အကြောင်းရင်းကို ကျွန်ုပ်တို့ မေးမြန်းမည် မဟုတ်ပါ။ သင့်လျော်သည့် တောင်းဆိုမှုများ အားလုံးကို လုပ်ဆောင်ပေးမည်ဖြစ်သည်။ သင့်ကို မည်သည့်နေရာတွင် မည်ကဲ့သို့ ဆက်သွယ်ရန် ထည့်သွင်းဖော်ပြရမည်။

ဤသတိပေးချက်၏ စာမိတ္တူအပေါ် အခွင့်အရေး။ ။ ဤသတိပေးကြေညာချက် မိတ္တူကို သင်ရပိုင်ခွင့် ရှိသည်။ မည်သည့် အချိန်တွင်မဆို နောက်ဆုံး သတိပေးကြေညာချက်မိတ္တူကို ပေးအပ်ရန် တောင်းဆိုနိုင်သည်။

ဤသတိပေးကြေညာချက် မိတ္တူကို ရယူရန် Howard Center ၏ ပုဂ္ဂိုလ်ရေးအချက်အလက်အရာရှိကို (၈၀၂) ၄၈၈-၆၉၀၀ ဖြင့် ဆက်သွယ်ပါ။

ကျန်းမာရေးအချက်အလက် လုံခြုံမှု

ကျွန်ုပ်တို့တွင် သင့်ကျန်းမာရေးအချက်အလက်၏ လျှို့ဝှက်ချက်များကို ကာကွယ်ရန်နှင့် လုံခြုံမှုရှိစေရန် လုံလောက်သော ကာကွယ်မှုများ ရှိထားပြီး ဖြစ်သည်။ လူထုအခြေပြု လူသားဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်း ဖြစ်သည့်အတွက် အေဂျင်စီ ကိုယ်စားလှယ်များသည် အေဂျင်စီပြင်ပတွင် သင်၏ ကျန်းမာရေး အချက်အလက်များကို ပိုင်ဆိုင်ခွင့် ရှိနိုင်သည်။ ယင်းအခြေအနေများတွင် အေဂျင်စီ ကိုယ်စားလှယ်များသည် အေဂျင်စီ မူဝါဒများ၊ ပြည်နယ်နှင့် ပြည်ထောင်စု ဥပဒေများနှင့်အညီ အချက်အလက်လုံခြုံမှုနှင့် လျှို့ဝှက်မှုကို အာမခံထိန်းသိမ်းသွားမည်။

ဤသတိပေးကြေညာချက် ပြင်ဆင်ခြင်း

ကျွန်ုပ်တို့သည် ဤသတိပေးကြေညာချက်ကို ပြောင်းလဲခွင့်ရှိပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် သင်နှင့်ပတ်သက်သည့် ကျွန်ုပ်တို့တွင်ရှိပြီးဖြစ်သော ကျန်းမာရေးအချက်အလက်များ သာမက နောင်တွင်ရရှိလာမည့် အချက်အလက်များနှင့်ပတ်သက်သည့် သတိပေး ကြေညာချက်ကို ပြန်လည်ပြင်ဆင်ခြင်း သို့မဟုတ် ပြုပြင်ခြင်း များ ပြုလုပ်ခွင့်ရှိပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် အေဂျင်စီအဆောက်အအုံအားလုံးတွင် လက်ရှိသတိပေးကြေညာချက်မိတ္တူကို ဖော်ပြထားမည်ဖြစ်ပါသည်။ သတိပေးကြေညာချက်တွင် သက်ရောက်သော နေ့စွဲကို ဖော်ပြထားမည်။ ဤသတိပေးကြေညာချက်တွင် ပါသော အချက်အလက်များကို ပြုပြင်ခဲ့ပါက HowardCenter ဌာနတိုင်းတွင် ပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုများကို အများပြည်သူသိရှိနိုင်ရန် ကြိုတင်ကြေညာသွားမည်ဖြစ်သည်။

တိုင်ကြားမှုများ

သင်၏ ပုဂ္ဂလိကလွတ်လပ်ခွင့်များ ချိုးဖောက်ခံရသည်ဟု ယုံကြည်ပါက အေဂျင်စီ သို့မဟုတ် ကျန်းမာရေးနှင့် လူသားဝန်ဆောင်မှုဌာန အတွင်းရေးမှူးဆီသို့ တိုင်ကြားနိုင်သည်။ အေဂျင်စီနှင့် ပတ်သက်၍ တိုင်ကြားလိုပါက တိုင်ကြားမှု အရေးပေါ်ဖုန်း (၈၀၂)-၄၈၈-၇၁၉၅ သို့မဟုတ် အီးမေးလ်ဖြင့် compliancecomplaint@howardcenter.org သို့ တိုင်ကြားနိုင်သည်။

တိုင်ကြားမှုအတွက် သင့်အပေါ် တစ်စုံတစ်ရာသက်ရောက်မှု ရှိမည်မဟုတ်ပါ။

ကျန်းမာရေးနှင့် လူသားဝန်ဆောင်မှုဌာန အတွင်းရေးမှူးအား သူတို့၏ ဒေသဆိုင်ရာ ရုံးဖြစ်သည့် လူမှု အခွင့်အရေး ရုံး၊ Office of Civil Rights, U.S. Department of Health and Human Services, Government Center, J.F. Kennedy Federal Building - အခန်းနံပါတ် 1875 ဘော်စတန်၊ မက်ဆာချူးဆက် ၀၂၀၃၁၊ ဖုန်း (၈၀၀) ၃၆၈ ၁၀၁၉၊ ဖက်စ်- (၆၁၇) ၅၆၅-၃၈၀၉၊ တီဒီဒီ (၈၀၀) ၅၃၇ ၇၆၉၇ တွင် ဆက်သွယ်နိုင်သည်။